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ALGERIE - Centre régional pour la sauvegarde du patrimoine culturel immatériel en Afrique (CRESPIAF)
ALGERIA - Regional Centre for the Safeguarding of Intangible Cultural Heritage in Africa

Mr HACHlI, Slimane Director-General

Ms GALLEZE QOuiza Member of the Governing Council

BULGARIE — Centre régional pour la sauvegarde du patrimoine culturel immatériel en Europe du Sud-Est
BULGARIA - Regional Centre for the Safeguarding of Intangible Cultural Heritage in South-Eastern Europe

Ms STANEVA, Mirena Expert

Ms ILIEVA, Nadejda Expert

CHINE - Centre international de formation sur le patrimoine culturel immatériel dans la région Asie-Pacifique
CHINA - International Training Centre for Intangible Cultural Heritage in the Asia-Pacific Region (CRIHAP)

Mr LIANG Bin Director-General

Ms TANG Haijiao Training Programme Coordinator,
Training Division

Ms SHEN Ce Assistant Researcher, General
Office

IRAN — Centre régional de recherche pour la sauvegarde du patrimoine culturel immatériel en Asie de I’Ouest et en Asie centrale
IRAN — Regional Research Centre for Safeguarding Intangible Cultural Heritage in West and Central Asia

Mr GOUDARZI, Shervin Moazami Chief of ICH Section

JAPON - Centre international de recherche sur le patrimoine culturel immatériel dans la région Asie-Pacifique
JAPAN - International Research Centre for Intangible Cultural Heritage in the Asia-Pacific Region (IRCI)

Mr IWAMOTO, Wataru Director-General

Mr HAYASHI, Yohei Chief Officer

PEROU - Centre régional pour la sauvegarde du patrimoine culturel immatériel de ’Amérique latine (CRESPIAL)
PERU - Regional Centre for the Safeguarding of the Intangible Cultural Heritage of Latin America (CRESPIAL)

Ms MOLANO, Adriana Director General

REPUBLIQUE DE COREE - Centre international d’information et de travail en réseau sur le patrimoine culturel immatériel dans la
région Asie-Pacifique (ICHCAP)

REPUBLIC OF KOREA - International Information and Networking Centre for Intangible Cultural Heritage in the Asia-Pacific
Region (ICHCAP)

Mr KEUM, Gi Hyung Director-General

Ms CHA, Bo Young Director of Planning and
Management Office
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SECRETARIAT DE L’'UNESCO / UNESCO SECRETARIAT

Entité du patrimoine vivant / Living Heritage Entity

Mr CURTIS, Tim Chef de I'Entité / Chief of the
Entity
Mr SAMADOQV, Rasul Point focal pour les centres de

catégorie 2 / Focal point for
category 2 centres

Bureau de FUNESCO a Beijing / UNESCO Beijing Office

Ms GURUNG, Himalchuli Programme Specialist for Culture




